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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A Bábolna Rt. végelszámolása" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Draskovics Tibor pénzügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztel Miniszter Úr!

A Bábolna Rt, megszűnésével kapcsolatban az elmúlt nyáron döntések születtek, melyek
végrehajtása komoly feszültséget keltett a térségben . A végelszámolás megindítása gazdasági
és foglalkoztatási gondokat egyaránt okozott, jogos felháborodások és érthető indulatok
kísérik azóta is a folyamatot . A legrosszabb, hogy váratlanul, kiszámíthatatlanul és
átgondolatlanul történnek az események . Például értékesítettek lakóingatlanokat, melyek
korábban a Bábolna Rt . tulajdonában voltak, hogy az évtizedek óta bent élő bérlők erről
semmilyen tájékoztatást nem kaptak.

Tisztelt Miniszter úr!

Miért nem tájékoztatják rendszeresen és időben a helybeli települések választott vezetőit a
tervezett különféle döntésekről, hiszen azok érintik az ott élők mindennapjait?
Van-e remény arra, hogy a Bábolna Nemzeti Ménesbirtok Kft.-nek tartósan használatba adják
azokat a földterületeket, amelyeken való gazdálkodással biztosítható lenne a rájuk bízott
nemzeti vagyon tisztességes megőrzése és működtetése?
Egy helyszíni látogatás alkalmával sok mindent tisztázhatna Tisztelt Miniszter Úr!
Szándékában áll-e, amennyiben ideje engedi egy helyszíni tájékozódás keretében részletes
képet alkotni a levelemben vázoltakról?
Szívesen látjuk és hívjuk!
Mégis csak a magyar mezőgazdaság „zászlós hajójáról" van szó .

Várom megtisztelő válaszát,
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